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Protokoll årsmöte, 10 mars 2024 
 
Närvarande: Lennart Werner, Roland Williamsson, Sune Jonsson, Bo Sagerfors, DaphneTuvesson, 
Kimberly Melkersson, Anders Sandsborg, Kurt Lundin, Håkan Dahlin, Hans-Åke Andersson, Renate Foks  
 

1. Mötet öppnades av sittande styrelseordförande Roland Williamsson 

2. Roland valdes som mötesordförande och Renate valdes som sekreterare 

3. Mötets behörighet fastställdes 

4. Kimberly och Daphne valdes till justerare 

5. Verksamhetsberättelsen godkändes (bilaga 1) 

6. Ekonomisk berättelse godtogs. (bilaga 1)  

7. Revisionsberättelse lästes upp av Renate. Mötet mottog berättelsen. (bilaga 2)  

8. Ansvarsfrihet beviljades.  

9. Valberedningens förslag till ny styrelse (ledamöter och ersättare) godtogs i sin helhet. (bilaga 3)  

10. Valet av ordförande bland styrelsen ledamöter –Lennart Werner 

11. Revisor Rolf Johansson blev omvald och Emelie Helgesson tillagdes som ersättare i efterhand 

12. Till valberedning 2025 valdes:  Renate Foks, Ingemar Einarsson och Björn Cedergren. 
Sammankallande: Renate Foks  

13. Styrelsens förslag på verksamhetsplan 2024 godtogs. Styrelsens förslag till budget 2024 lades till 
handlingarna (bilaga 4)  

14. Övriga frågor:  
Informationstillfälle från Kurt från Hultebräan Fiskevårdsområde: Föreningen har upplevt 
problem med att sjön är utgör som del av Kalmars vattenförsörjning. Året 2020 har de gått till 
domstolen med 16 punkter efter domen från 1965. Kravet i brevet är att domen ska justeras så 
att vattennivå inte sänkas mer än 2 meter. Bland annat vattenkvalitet minskats, kräftor och 
växter inte trivs. Vatten sjunker och gör det svårt att ha båtar i sjön. Det saknas varningsskylt 
vintertid när de pumpas vatten i sjön.  När vattnet sjunks sommartid blir det mindre sjöar som 
värms upp och livet dör.  Vatten och Miljödomstolen avslog yrkandet.  
Kurt tycker det är synt att kommunikation med Kalmar vatten har försvunnit sedan domen kom.  
Daphne föreslår att det vattenrådet kan vara ett nav för att sätta i gång samtal kring 
vattenanvändning och konflikter och samsyn kring vatten i avrinningsområdet. Renate 
informerar om Kalmar kommuns projekt att kartlägga områden att hålla vatten.  Lennart tycker 
det är viktigt att lyfta kunskapsnivå genom att bjuda in de som har olika intresse för samtal och 
hur det ser ut på olika platser. 

15. Roland avslutade mötet 
 

 

 

Renate Foks, sekreterare   Roland Williamsson, ordförande 

 

 

 

Daphne Thuvesson, justerare    Kimberly Melkersson, justerare 


